



Good *Manufacturing Practice*

We hereby certify that high quality raw materials, all suitable for human consumption, have been used for the products listed.

The product samples were manufactured and packed under hygienic conditions in our product development laboratory.

We would like to point out that the packaging process is carried out in an open system with the associated risks and sterility is not guaranteed. Generally, our samples contain potassium sorbate.

Please store all samples under dry and cool conditions.

Samples with a $\text{pH} \leq 4.4$ should be assessed and used within a few weeks after receipt.
Samples with a $\text{pH} \geq 4.5$ should be assessed and used within a few days after receipt.

Samples are designed for the purpose of the customer's consumption only and are not to be given to third parties for consumption.

Please realize a visual inspection of the product before use.

Please note that we work with allergenic raw materials in our laboratory and cannot exclude a potential cross-contamination risk for allergens according to Regulation (EU) No. 1169/2011 Annex II in the current version.

The samples are not for sale.

Gute *Herstellungspraxis*

Hiermit bestätigen wir, dass für die aufgeführten Produkte qualitativ hochwertige Rohstoffe, die alle zum menschlichen Verzehr geeignet sind, verwendet wurden.

Die Produktmuster wurden unter hygienischen Bedingungen in unserem Produktentwicklungslabor hergestellt und verpackt.

Wir möchten Sie darauf hinweisen, dass der Verpackungsvorgang in einem offenen System mit den damit verbundenen Risiken erfolgt und keine Sterilität gewährleistet wird. Generell enthalten unsere Muster Kaliumsorbat.

Bitte bewahren Sie alle Muster unter trockenen und kühlen Bedingungen auf.

Muster mit einem $\text{pH} \leq 4,4$ sollten innerhalb weniger Wochen nach Erhalt beurteilt und verwendet werden.
Muster mit einem $\text{pH} \geq 4,5$ sollten innerhalb weniger Tage nach Erhalt beurteilt und verwendet werden.

Die Muster sind nicht zum Verzehr an Dritte abzugeben und ausschließlich für den Konsum des Kunden vorgesehen.

Bitte prüfen Sie das Produkt optisch vor der Verwendung.

Bitte beachten Sie, dass wir in unserem Labor mit allergenen Rohstoffen arbeiten und ein potenzielles Kreuzkontaminationsrisiko für Allergene gemäß Verordnung (EU) Nr. 1169/2011 Anhang II in der gültigen Fassung nicht ausschließen können.

Es handelt sich um unverkäufliche Muster.